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卓越 Certificate of Merit with Special Recognition優異獎 

BannerSHOP於2003年成立，一直致力提供專業快捷的數碼噴畫服務。我們的產品種類齊全，包括廣告帆布、易
拉架、燈箱、車身廣告等。我們於香港自設工場，並不斷引進最新噴畫技術及機種，藉此維持產品質素並縮短製

作時間。我們十分支持政府推行的無煙政策，除了在公司收集員工吸煙習慣的資料、轉介員工戒煙外，還設立獎賞計
劃，表揚成功戒煙的員工。

BannerSHOP has been providing professional digital inkjet printing services since its inception in 2003, with a 
comprehensive product portfolio covering advertising canvases, easy-mount frames, light boxes and vehicle 

advertising. We set up our own workshop in Hong Kong and bring in the latest in inkjet printing technology and 
machineries in order to maintain product quality and optimise production time. We have great support for the 
government's smoke-free policy. Aside from gathering information of our staff's smoking habit and refer staff to smoking 
cessation services, we also have in place a reward scheme to recognise staff who stopped smoking successfully.

BannerSHOP執行總監
Executive Director, BannerSHOP Hong Kong Limited

陳剛雄 Chris Chan

全心支持  員工戒煙
Wholehearted support for 
smoking cessation

中原地產代理有限公司成立於1978年，是香港最大的地產代理之一，以「憑創見．走到更前」為服務宗旨，提倡
公平交易和公開資訊。中原關注員工健康，並確保每名員工都有呼吸清新空氣的權利，因此，我們積極透過不

同途徑，如張貼告示標語、以內聯網和通告等向員工提供無煙資訊，並藉此宣傳煙害，推動員工建立無煙工作間。

Founded in 1978, Centaline Property Agency Limited is one of the largest real estate agencies in Hong Kong. We 
promote fair trade and transparent information with our service philosophy "Getting ahead by looking ahead". We 

care for our people and ensure everyone has the right to breathe in fresh air. As such, we spread smoke-free messages 
to staff proactively through multiple channels like signs, notices and intranet and develop a smoke-free workplace.

中原地產代理有限公司人力資源部經理 
Human Resources Manager, Centaline Property Agency Limited

林碧蓮 Sharon Lam 

多管齊下  積極推動
Proactive promotion through 
multiple channels

創興銀行於1948年成立，1994年於香港聯合交易所上市。銀行現於香港設有總行和52間分行，另在汕頭、澳門
及三藩市設有3間分行，以及在廣州和上海設有2個代表處。創興自1995年起已制定密封式範圍的辦公室禁煙政

策，並於2007年執行全面禁煙，率先為客戶和員工提供健康清新的環境，以實際行動支持無煙文化，並履行企業社
會責任。

Founded in 1948 and listed on the Hong Kong Stock Exchange in 1994, Chong Hing Bank Limited, with headquarter 
and 52 branches in Hong Kong, a branch in Shantou, Macau and San Francisco, and representative offices in 

Guangzhou and Shanghai. Our bank implemented a smoke-free workplace policy for all indoor premises since 1995 
and a complete ban on smoking in 2007, being one of the first to provide our staff and customers a healthy and fresh 
environment. We strongly support the smoke-free culture and will fulfill our corporate social responsibility through 
smoke-free initiatives.

創興銀行有限公司總經理暨人力資源處主管 
General Manager, Head of Human Resources Division, Chong Hing Bank Limited

招錡昕 Rosa Chiu

嚴謹執行  環境清新
Strict enforcement contributes to 
fresh environment

恒益物業管理有限公司為恒基兆業地產集團全資附屬機構，自1974年創立以來，秉持「以人為本」宗旨，為客戶
提供優質服務之外，更全面推行職安健管理，透過各種渠道向員工灌輸戒煙資訊，並委任「無煙大使」向員工

宣揚「無煙工作間」好處。展望將來，「恒益」計劃在轄下物業藉戒煙宣傳活動，將戒煙資訊推廣至社區，與市民共
同締造健康的「無煙城市」。

A wholly-owned subsidiary of Henderson Land Development Company Limited, Hang Yick Properties Management 
Limited has always followed our "people first" corporate value since established in 1974, to offer services with 

quality for our customers. Besides, we implement comprehensive occupational health & safety management and 
provide smoking cessation information for our staff through various channels. We appoint "smoke-free ambassadors" 
to promote the benefits of a smoke-free workplace to our staff. Looking ahead, we plan to launch smoking cessation 
promotional activities at all the properties under our management, spreading smoke-free messages across the territory 
for a healthy "smoke-free city".

恒益物業管理有限公司（恒基兆業地產集團成員）高級副總經理
Senior Deputy General Manager, Hang Yick Properties Management Limited (A Member of Henderson Land Group)

葉志明 Ellis Ip

無煙大使  推廣戒煙
Smoke-free ambassadors
boost promotion  


